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Ik neem hier contact over op me: |

var:INEIEN) WEEE irs >

Verzonden: woensdag 10 februari 2021 22:29

5.1.2e

51. 512s

Onderwerp: RE: Terugkoppeling afstemmingsoverleg RIVM GGD VWS

Even voor de duidelijkheid, ik heb hier contact over gehad met [EEEen aangegeven dat ze de vaccins erbij krijgen, dus

niet ten koste van andere partijen. Er moeten wel extra afspraken slots geregeld worden, maar die had de GGD genoeg. Zou het

kunnen danBEE it gecommuniceerd heeft me Er is geen sprak van naar achteren schuiven dus!

@ERFLl we hadden het hier al even over, kun jij dit bij checken. Ik kan ook nog een keer | EER oe!len. heb haar ook

gemaild hierover, in ieder geval EXER in de cc, maar volgens mij ook IIINIEEEIR

Groet,

Verzonden: woensdag 10 februari 2021 21:25

@minvws.nl>;
5.1.2e

5.1. 5.1.2e

Onderwerp: RE: Terugkoppeling afstemmingsoverleg RIVM GGD VWS

Dank.

Punt

GGD benoemt zorge over AstraZeneca voor de huisartsen die niet beleverd kunnen worden in februari. Afspraak is dat die naar

de GGD-prikstraten mogen gaan. GGD ziet het probleem dat daar dan uitnodigingen voor gestuurd moeten gaan worden en dat

dat ten koste gaat van andere groepen die nu klaar zitten te wachten tot ze aan de beurt zijn. Actie mee terug naar VWS

nemen het verzoek van GGD dat groepen die daarmee nog verder naar achter geschoven worden daarover geinformeerd worden

door VWS vodrdat de uitnodigingen gestuurd gaan worden.

Dit punt was maandag toch opgelost met extra vaccins of ligt het aan het aantal slots?
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Onderwerp: Terugkoppeling afstemmingsoverleg RIVM GGD VWS

Dag collega’s,

Hieronder een terugkoppeling op hoofdlijnen van het overleg vanavond.

+++

Actualiteiten:

GGD: hecht er aan te delen dat het NOS-bericht over DigiD van coronatest.nl zwaar overtrokken is. GGD zit in een gewoon

traject met Logius ivm koppeling DigiD. Is daarmee aan de slag. Geen gevaar voor mensen die met DigiD inloggen.

RIVM geeft aan dat de strakke woordvoeringslijn die RIVM en VWS gisteren over transport, namelijk dat alleen nog mag worden

getransporteerd door vervoerder of koeriersdiensten die in geneesmiddelenvervoer gespecialiseerd zijn, wat al te strak is. Ik heb

aanBE gevraagd wat de lijn dan wel moet zijn en om te zorgen dat woordvoering RIVM en VWS dit ook met elkaar kortsluiten.

Status introductie AstraZeneca:

Vrijdag eerste prikken met AstraZeneca. Volgende week meteen al flinke hoeveelheden.

GGD benoemt zorge over AstraZeneca voor de huisartsen die niet beleverd kunnen worden in februari. Afspraak is dat die naar

de GGD-prikstraten mogen gaan. GGD ziet het probleem dat daar dan uitnodigingen voor gestuurd moeten gaan worden en dat

dat ten koste gaat van andere groepen die nu klaar zitten te wachten tot ze aan de beurt zijn. ActieJEH mee terug naar VWS

nemen het verzoek van GGD dat groepen die daarmee nog verder naar achter geschoven worden dazrover geinformeerd worden

door VWS vodrdat de uitnodigingen gestuurd gaan worden.

Risico-beoordeling pooling AstraZeneca:

Meer dan 10 doses AstraZeneca: RIVM probeert samen met fabrikant en in afstemming met IG] voor AZ ook een protocol te

komen voor extra dosis AZ uit flacon.

Status aanvoer B/P, M, AZ en J:

Voor GGD en voor RIVM komt Q2 voor de planning dichtbij. Maar de leveringsgegeven zijn nog erg ruw. RIVM en GGD weten dat

ook wij alles proberen om zo goed mogelijke leveringsgegevens te krijgen. Maar stellen de vraag of er vanuit EC voldoende druk

staat op de fabrikanten (niet alleen AZ maar ook M en B/P) om helder te zijn over leveringen. Actie Bom dat na te gaan bij

si)

Tussen RIVM en GGD is een supply chain stuurgroep opgericht. Leveringen, voorraden en prikplanning komen daar via modellen

helder in beeld. Kan inzicht geven in hoe beleidsmatige keuzes leiden tot consequenties in de uitvoering. VWS wordt van harte

uitgenodigd om daar bij aan te sluiten. Actie Biff nagaan wie hieraan wil aansluiten

Samenwerking in de regio’s & huisartsen:

GGD spreekt zorg uit dat als samenwerkingsinitiatieven in de regio verder gaan dan het ter beschikking stellen van faciliteiten

door de GGD'en aan huisartsen, tot een onwerkbare versmelting van verantwoordelijkheden kunnen leiden en bovendien

bestuurlijke ingewikkeldheid tussen DPG’en onderling. GGD wil de strakke afspraken herbevestigd zien over de inzet van

huisartsen. Ik hoor ook op dit punt toch wel grote zorgen over of de huisartsen uiteindelijke de toezeggingen gaan waarmaken.

Voor de GGD’en overigens prima dat samenwerking met huisartsen plaatsvindt via delen van faciliteiten, maar verdergaande
samenwerking is onwenselijk.

Doorgifte vaccinatiegegevens GGD ri. RIVM:

DPG’en inmiddels allemaal akkoord met het delen van datz uit CoronIT met CIMS. Er vinden nog wat testen plaats en dan gaat
er geleverd worden.

Stroomschema verwijderingsverzoeken:
Er was een wat cryptisch gesprek tussen over een stroomschema verwijderingsverzoeken. Ik 5.1.26 |
gevraagd me hier iets meer over te vertellen.
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